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全國政協常務委員暨行政會議非官守議員高永文醫生GBS太平
紳士(右三)、教育局副局長施俊輝博士太平紳士(左三)、葵青
民政事務專員鄧顯權太平紳士(右二)及其他嘉賓頒發冠軍獎項。
Dr. the Hon. KO Wing Man, GBS, JP (right 3), Member of the Standing 
Committee of the National Committee of the Chinese People’s Political 
Consultative Conference (CPPCC) and Non-official Member of the 
Executive Council, Mr. SZE Chun Fai, Jeff, JP (left 3), Under Secretary 
for Education, Mr. Huggin TANG (right 2), District Officer (Kwai Tsing), 
and other guests presented the Championship Award of this year. 

全國政協常務委員暨行政會議非官守議員高永文醫生GBS太平紳士(右四)、葵青民政事務專員
鄧顯權太平紳士(右二)、中華倫敦協會聯合創立人及主席劉倩婷博士(左二)、本院教育科主管
吳奇壎先生(左一)及其他嘉賓恭賀一眾得獎學生。
Dr. the Hon. KO Wing Man, GBS, JP (right 3), member of the Standing Committee of the National 
Committee of the CPPCC and Non-official Member of the Executive Council, Mr. Huggin TANG (right 2), 
District Officer (Kwai Tsing), Dr. Sandy LAU (left 2), Co-Founder and Chairlady of the London Ball 
Foundation, Mr. WU Kee Huen, Kenneth (left 1), Head of Education Division of TWGHs, and other guests 
congratulated the student awardees.
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中華倫敦協會
「夢想成真計劃」決賽暨頒獎禮

London Ball Foundation: 
“My Dream Program 2025” – 
Final Competition cum 
Award Presentation Ceremony
該計劃以「夢想成真」為題，旨在透過公開演講比賽鼓勵

學生規劃職業路徑。最終有10位參加者晉級決賽，其中

包括5位來自本院屬下中學的學生，冠軍殊榮由東華

三院郭一葦中學學生陳新怡奪得。

The instant public speaking competition, titled “My Dream”, 

aimed to encourage students to consider their future 

careers. 10 participants advanced to the finals, including 

5 students from TWGHs secondary schools, with the 

championship awarded to CHAN Bei Bei, Smile, a student 

from TWGHs Kwok Yat Wai College.
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調解講座 - 如何於學校運用調解處理衝突
Mediation Seminar – How to Resolve Conflicts in 
Schools with Mediation Skills 
為更有效處理校園常見的糾紛，本院教職員聯絡辦公室舉辦調解講座，邀請香港調解仲裁中心主席

蘇文傑律師擔任主講嘉賓(前排左五)，向屬下學校超過120位教職員分享如何在校園內運用調解技巧

處理衝突，以及相關的法律知識。

The School Staff Relations Office of the Group organised a workshop to enhance the effectiveness of 

handling school disputes. Prof. SO Man Kit, Albert (front row, left 5), Chairman of Hong Kong Mediation 

and Arbitration Centre, was invited as our guest speaker to share with more than 120 school staff from 

our affiliated schools how to use mediation skills to resolve conflicts, along with relevant legal knowledge 

and techniques, within schools.

房屋局局長何永賢太平紳士(左二)、中華電力總裁羅嘉進先生(左五)、中華電力企業發展
總裁莊偉茵女士(右一)及本院副主席暨社會服務委員會主任委員李曠怡先生(右六)與本院
受惠家庭親手製作端午節糉。
The Hon. Winnie HO, JP (left 2), Secretary for Housing, Mr. LAW Ka Chun, Joseph (left 5), 
Managing Director of CLP Power Hong Kong, Ms. CHONG Wai Yan, Quince (right 1), Chief 
Corporate Development Officer of CLP Power Hong Kong, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph 
(right 6), Vice-Chairman cum Chairman of the Community Services Committee of TWGHs, made 
traditional rice dumplings for the Dragon Boat Festival alongside TWGHs beneficiary families.

17.517.5
SERVICE FOCUSSERVICE FOCUS

服務
焦點

 低碳電廚新煮流 − 
 全城「糉」動員齊創新紀錄
New Record-Breaking Feast: 
Electric Kitchens for a Greener Tomorrow
東華三院獲中華電力有限公司(「中華電力」)邀請，參與「低碳電廚新煮流–全城「糉」動員齊創新

紀錄」活動，並成為唯一的受惠機構。該活動旨在推動環境永續發展，實踐社會責任。活動參加者與主禮

嘉賓攜手合作，以1,000部電磁爐拼砌為「CARBON NEUTRAL」字樣，並創健力士世界紀錄™稱號。

TWGHs was invited by CLP Power Hong Kong Limited (“CLP Power”) to participate in the “New 

Record-Breaking Feast: Electric Kitchens for a Greener Tomorrow”  as the sole beneficiary. The initiative 

aimed to promote environmental sustainability and fulfil social responsibility. During the event, participants 

and officiating guests worked together to arrange 1,000 induction cookers to spell out the words “CARBON 

NEUTRAL” in an effort to set a GUINNESS WORLD RECORDS™ Title.


